
Wij, Gerrit Klop en Hilde van den Boom, ouders van een zoon 
met een Autistische stoornis en DCD, maken ernstig bezwaar 
tegen de voorgestelde bezuinigingen om de volgende redenen.
Het passend onderwijs moet op zich al passend genoeg worden om 
al die organisaties met elkaar samen te laten werken. Hier 
rijst mij de vraag waar de stem van de ouders hierin blijft. 
Zorgkinderen zijn individueel ook weer zo verschillend dat dit 
moeilijk in één kader te plaatsen is. Ouders dienen, al of 
niet georganiseerd, een wettelijke plaats in het geheel te 
krijgen. Ouders dienen wegens hun ervaringen gevraagd te 
worden waar de behoeften van hun kind liggen. Ook 
zorgverleners (die de diagnose hebben gesteld) dienen hierover 
gevraagd te worden wegens hun specifieke vakgebied. Dit zou 
ook een wettelijke plaats in het geheel moeten krijgen. Wij 
vinden dit allemaal niet verwoord.

De basis wat de toestroom naar passend onderwijs veroorzaakt 
dient aangepakt te worden in plaats van symptoombestrijding.
Veel kinderen met autisme kunnen niet functioneren in een klas 
met ongeveer 25 kinderen vanwege drukte en herrie in zo’n 
klas. De bekende overprikkelbaarheid die autisme met zich 
meebrengt. Gewone leerkrachten kunnen niet met een klein 
cursusje de taken van de leerkrachten van het speciaal 
onderwijs overnemen. Kennis en ervaring gaan op deze manier 
verloren waarin destijds veel geld en energie in is gestoken.

Hierdoor zullen de kinderen met autisme de dupe worden 
waardoor ze later in de maatschappij minder goed kunnen 
functioneren. Hierdoor worden de problemen dus naar de 
toekomst doorgeschoven.

De voorzieningen PGB en TOG zijn de laatste jaren al 
uitgehold. Nu komt u ook nog met deze bezuiniging. Waarom 
wordt er wéér bezuinigd op deze zéér kwetsbare groep in deze 
samenleving!!!


